



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



9/10D7N #NOFILTER SWITZERLAND (SEZG-EY/QR) 9/10 天 7 晚 瑞士之旅 (SEZG-EY/QR)

Valid from Nov 2024
有效期从 2024 年 11 月

CITIES: Zurich, Lucerne, Bern, Interlaken, Lauterbrunnen, Montreux, Vevey, Yverdon-les-Bains, Lausanne, Geneva

城市：苏黎世，卢塞恩，伯尔尼，因特拉肯，劳特布伦嫩，蒙特勒，沃韦，伊夫东莱班，洛桑，日内瓦

Features:

- ✓ Admire 3 beautiful lakes in Switzerland ~ Lake Zurich, Lake Lucerne and Lake Geneva.
- ✓ Excursion to Jungfrauoch "Top of Europe" and immerse yourself in the high alpine wonderland of ice, snow and cliffs! Take a train ride on Jungfrau railway and enjoy the beautiful scenery of Mount Jungfrau, 3454m above sea level, which is listed in the UNESCO World Natural Heritage.
- ✓ Excursion to the fun and memorable Swiss Alps ~ Glacier 3000.
- ✓ Discover the charming town of Yverdon-les-Bains & the fairytale town of Annecy.
- ✓ Explore the UNESCO Heritage ~ Lavaux Vinorama and enjoy the wine tasting.
- ✓ Experience an unforgettable Golden Pass Panoramic Train from Gstaad to Montreux.
- ✓ A folkloric show with dinner to take you on a musical tour of Switzerland in Interlaken.
- ✓ Enjoy Swiss typical shopping at Bucherer Shop, La Maison du Gruyere Cheese and La Maison Cailler Chocolate.

特色:

- ✓ 欣赏 3 个瑞士美丽的湖泊 ~ 苏黎世湖，卢塞恩湖和日内瓦湖。
- ✓ 游览“欧洲之巅”~ 少女峰，沉浸在高山，冰雪和悬崖之中！乘坐火车欣赏被列入联合国教科文组织世界自然遗产名录，海拔 3454 米的少女峰美丽风景。
- ✓ 游览摄人心魄和美丽绝伦的瑞士阿尔卑斯山 ~ 冰川 3000。
- ✓ 探索迷人的伊夫东莱班小镇和童话般的安纳西老城区。
- ✓ 探索联合国教科文组织遗产 ~ 拉沃葡萄酒博物馆以及品尝美酒。
- ✓ 体验从格施塔德到蒙特勒的黄金全景火车之旅。
- ✓ 民俗表演与晚餐带您踏上瑞士因特拉肯音乐之旅。
- ✓ 享受瑞士典型的购物乐趣于宝齐莱专卖店，La Maison du 格吕耶尔芝士和 La Maison Cailler 巧克力。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Zurich (via Abu Dhabi or Doha) 吉隆坡 → 苏黎世 (途径阿布扎比或多哈)	Meal onboard 机上用餐	
2	Zurich (52km) - 乘 - Schaffhausen (52km) - 乘 - Zurich <ul style="list-style-type: none"> ➢ Rhine Falls ~ a photo stop to view the biggest waterfall in Switzerland. ➢ City Tour of Zurich to view the Bahnhofstrasse, Limmatquai, City Hall, Lake Zurich, Old Guildhalls, Fraumunster Church, Grossmunster Church, Lindenhof Park, St. Peter's Church and Augustinergasse. 	L: Local D: Local	Intercity Airport Hotel, Zurich - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>苏黎世 (52 公里) - 火车 - 沙夫豪森 (52 公里) - 火车 - 苏黎世</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 莱茵瀑布 ~ 在瑞士最大的瀑布拍照打卡。 ➤ 苏黎世市区 ~ 观看车站大街、利马特河滨河路、市政厅、苏黎世湖、旧市政厅、圣母大教堂、大教堂、林登霍夫公园、圣皮得大教堂和奥古斯丁巷。 	<p>午：道地 晚：道地</p>	<p>Intercity 机场酒店，苏黎世 - 4*或同级</p>
3	<p>Zurich (65km) - 火车 - Lucerne (112km) - 火车 - Bern (57km) - 火车 - Interlaken</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ City Tour of Lucerne to view the Chapel Bridge, Lion Monument, Old Town, Rathaus Lucerne and Lake Lucerne. ➤ Bucherer Shop ~ enjoy shopping at the branded store. ➤ City Tour of Bern to view the Rose Garden, Clock Tower, Einstein House, Bear Pit, Town Hall, Cathedral, Zytglogge and Parliament Building. <p>苏黎世 (65 公里) - 火车 - 卢塞恩 (112 公里) - 火车 - 伯尔尼 (57 公里) - 火车 - 因特拉肯</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 卢塞恩市区 ~ 观看教堂桥、垂死狮子像、老城区、卢塞恩市政厅和卢塞恩湖。 ➤ 宝齐莱专卖店 ~ 享受在名牌商店的购物乐趣。 ➤ 伯尔尼市区 ~ 观看玫瑰园、钟楼、爱因斯坦之家、熊苑、市政厅、大教堂、圣文森特教堂和国会大厦。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local + Folklore Show</p> <p>早：酒店 午：道地 晚：道地 + 表演</p>	<p>The Hey Hotel, Interlaken - 4* or similar</p> <p>The Hey 酒店，因特拉肯 - 4*或同级</p>
4	<p>Interlaken (21km) - 火车 - Grindelwald (21km) - 火车 - Interlaken</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Jungfrauoch “Top of Europe” (entrance included) ~ take a train ride on the Jungfrau Railway through the north face of the Eiger to Europe's highest railway station on the Jungfrauoch and enjoy the beautiful scenery. Visit the Ice Palace, Alpine Sensation, Eismeer (Sea of Ice) panoramic view, Sphinx Observatory Deck to see the rock formation and enjoy winter activity at Snow Fun Park (own expenses). ➤ Lauterbrunnen ~ a very small town that you can cross on foot in five minutes. View the Lauterbrunnen Valley, Chruch and Staubach waterfalls. ➤ City Tour of Interlaken to enjoy shopping at the downtown and admire the beautiful lake. <p>因特拉肯 (21 公里) - 火车 - 格林德瓦 (21 公里) - 火车 - 因特拉肯</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 少女峰 “欧洲之巅” (含门票) ~ 乘坐火车穿过艾格峰北壁到达欧洲最高的少女峰火车站，欣赏少女峰的美丽风景。参观冰宫、“震撼的阿尔卑斯”、艾斯米尔 (冰海) 全景、斯芬克斯观景台观看岩层以及在雪乐园自费体验冬季活动。 ➤ 劳特布伦嫩 ~ 一个非常小的城镇，您可以在五分钟内步行穿过。欣赏劳特布伦嫩山谷、教堂和施陶巴赫瀑布。 ➤ 因特拉肯市区 ~ 享受购物乐趣和欣赏美丽的湖泊。 	<p>B: Hotel L: Local (Top of Europe Restaurant) D: Local</p> <p>早：酒店 午：道地(欧洲之巅餐馆) 晚：道地</p>	<p>The Hey Hotel, Interlaken - 4* or similar</p> <p>The Hey 酒店，因特拉肯 - 4*或同级</p>
5	<p>Interlaken (87km) - 火车 - Col du Pillon (17km) - 火车 - Gstaad (1 hour) 火车 - Montreux (8km) - 火车 - Vevey</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Glacier 3000 (entrance included) ~ take the aerial cableway to the summit station Glacier 3000. Just outside the cable car station is the Peak Walk by Tissot, the world's first suspension footbridge spanning two summits. You can take the Ice Express Chairlift to another side and there are many activities like Glacier Walk, Fun Park etc. 	<p>B: Hotel L: NIL D: Chinese</p>	<p>Modern Times Hotel , Vevey - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>** During the closure of Glacier 3000 due to maintenance period , will be replaced by Mount Schilthorn & Bond World**</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Mount Schilthorn (entrance included) ~ a cable car ride from Stechelberg to the Schilthorn summit to view the spectacular scenery of the Eiger, Mönch and Jungfrau. Bond World ~ you can enjoy the classic scenes of James Bond in Bond Cinema and walk around at the world's first 007 Walk of Fame. ➤ Golden Pass Panoramic Train (2nd class ticket included) ~ enjoy the panoramic view of the beautiful scenery from Gstaad to Montreux. <p>因特拉肯 (87 公里) - 火车 - Col du Pillon (17 公里) - 火车 - 格施塔德 (1 小时) 蒙特勒 (8 公里) - 火车 - 沃韦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 冰川 3000 (含门票) ~ 乘坐空中索道到达冰川 3000 的顶站。缆车站外就是天梭峰步行道, 这是世界上第一座横跨两座山峰的悬索人行天桥。您可以乘坐冰川飞渡吊椅到达另一端。这里有许多活动, 如冰川步行、雪橇乐园等等。 <p>** 在冰川 3000 因维修而关闭期间, 将安排游览雪朗峰 & 邦德世界**</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 雪朗峰 (含门票) ~ 从施泰尔贝格乘坐缆车到达雪朗峰顶峰, 欣赏艾格峰、僧侣峰和少女峰的壮丽景色。 邦德世界 ~ 在邦德电影院里欣赏詹姆斯邦德的经典场景和漫步游世界第一个 007 星光大道。 ➤ 黄金全景火车 (含火车票) ~ 欣赏从格施塔德到蒙特勒美丽的全景。 	<p>早: 酒店 午: 自理 晚: 中式合菜</p>	<p>摩登时代酒店, 沃韦 - 4*或同级</p>
6	<p>Vevey (38km) - 火车 - Gruyeres (5km) - 火车 - Broc (41km) - 火车 - Montreux (8km) - 火车 - Vevey</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ La Maison du Gruyere Cheese ~ discover the secret of the Gruyere cheese making and the authentic flavours. ➤ La Maison Cailler Chocolate ~ visit the place surrounded by the sweet scent of chocolate. ➤ Chateau de Chillon (entrance included) ~ an island castle located on Lake Geneva and it is amongst the most visited medieval castles in Switzerland and Europe. ➤ City Tour of Montreux to view the Lac Lemman, Freddie Mercury Memorial, Vieille-Ville de Montreux, L'Eglise St Vincent, and Casino de Montreux. <p>沃韦 (38 公里) - 火车 - 格吕耶尔 (5 公里) - 火车 - 布罗克 (41 公里) - 火车 - 蒙特勒 (8 公里) - 火车 - 沃韦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ La Maison du 格吕耶尔芝士 ~ 了解制作格吕耶尔芝士的秘密和其正宗的味道。 ➤ La Maison Cailler 巧克力 ~ 参观一个被巧克力甜香包围的地方。 ➤ 希永城堡 (含入门票) ~ 位于日内瓦湖上的一座岛屿城堡, 是瑞士和欧洲参观人数最多的中世纪城堡之一。 ➤ 蒙特勒市区 ~ 观看莱芒湖、弗雷迪墨丘利纪念馆、蒙特勒旧城区、圣文森特教堂和蒙特勒赌场。 	<p>B: Hotel L: Local + Swiss Raclette + Roesti D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 + 瑞士 烤芝士 晚: 道地</p>	<p>Modern Times Hotel , Vevey - 4* or similar</p> <p>摩登时代酒店, 沃韦 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
7	<p>Vevey (15km) - 🚗 - Lavaux (19km) - 🚗 - Lausanne (67km) - 🚗 - Geneva</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ City Tour of Vevey to view the Charlie Chaplin's Bronze Statue, Nestle Palais and Nestle Headquarter. ➢ Lavaux Vinorama (entrance included) ~ discover and tasting centre offers a selection of over 300 wines made from the finest grape varieties. It's the perfect place to stop and learn more about the riches of this wine-growing region. (Including tasting of three white wines and two red wines) ➢ Yverdon-les-Bains ~ a spa town since Roman times. The spa, cobbled streets, historical pedestrianised centre, terraces and the proximity to nature guarantee visitors an enchanting experience. ➢ City Tour of Lausanne to view the Notre-Dame Cathedral, Beau-Rivage Palace, City Hall, Swiss Reformed Church of Saint-François and Olympic Museum. <p>沃韦 (15 公里) - 🚗 - 拉沃 (19 公里) - 🚗 - 洛桑 (67 公里) - 🚗 - 日内瓦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 沃韦市区 ~ 观看查理卓别林青铜雕像、雀巢大厦和雀巢总公司。 ➢ 拉沃葡萄酒博物馆 (含门票) ~ 是全方位了解拉沃及其葡萄园和葡萄酒的绝佳场所。中心展示了超过 300 多种由最优质的葡萄品种酿造的葡萄酒选择 (包含品尝三种白葡萄酒和两种红葡萄酒)。 ➢ 伊夫东莱班小镇 ~ 自罗马时代起便是一个温泉小镇。温泉、鹅卵石街道、历史悠久的步行中心、露台以及自然的亲近, 保证游客能够享受到迷人的体验。 ➢ 洛桑市区 ~ 观看圣母大教堂、美岸宫酒店、市政厅, 瑞士圣弗朗索瓦归正教堂和奥林匹克博物馆。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Asia Meal</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 亚洲风味餐</p>	<p>Movenpick Hotel, Geneva - 4* or similar</p> <p>瑞享酒店, 日内瓦 - 4*或同级</p>
8	<p>Geneva (42km) - 🚗 - Annecy, France (42km) - 🚗 - Geneva</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ The Old Town of Annecy ~ as you stroll around, you can feel the history that gives Annecy its charm. Between historic monuments and canals, in the narrow streets or under its medieval arcades, the old town invites you to stroll through the corridors of time. Take a Walking tour to view the Basilique St. Joseph, Basilica of the Visitation, and Saint-Pierre d'Annecy Cathedral. ➢ City Tour of Geneva to view the Lake Geneva, The Flower Clock, The Jet d'Eau, Palais des Nations, United Nations Office and Broken Chair. <p>日内瓦 (42 公里) - 🚗 - 安纳西, 法国 (42 公里) - 🚗 - 日内瓦</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 安纳西的老城区 ~ 在您四处漫步时, 您会感受到赋予安纳西魅力。在历史古迹和运河之间, 在狭窄的街道或中世纪拱廊下, 老城邀请您穿越时光的走廊。步行游览圣约瑟夫圣殿、朝圣圣殿和安纳西圣彼得大教堂。 ➢ 日内瓦市区 ~ 观看日内瓦湖、花钟、大喷泉、国家宫殿、联合国办事处和破椅子。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 道地 晚: 道地</p>	<p>Movenpick Hotel, Geneva - 4* or similar</p> <p>瑞享酒店, 日内瓦 - 4*或同级</p>

9	Geneva → Kuala Lumpur (via Abu Dhabi or Doha) 日内瓦 → 吉隆坡 (途径阿布扎比或多哈)	B: Hotel Meal onboard 早: 酒店 机上用餐	
10	Arrive Kuala Lumpur 抵达吉隆坡		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Swiss Franc (CHF), Euro (EUR)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币: 瑞士法郎 (CHF), 欧元 (EUR)
- 3 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 4 详情请查询 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款与细则及公司政策。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 Parlo Tours 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司

197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566